
ROMAN I A
JUDETUL CLUJ

CONSILIUL LOCAL
AL ORA$ULUI HUEDIN

PROCES - VERBAL

incheiat azi 12.11.2024 cu ocazia qedinlei extraordinare a Consiliului Local Huedin.

$edinla a fost couvocate prin dispozilie de cdtre PRIMAR, prezenta menJiune realizdndu-se in

confornritate cu O.U.G. nr.5112019 privind Codul Administrativ.

Dl. Secretar Cozea Dan declard deschisd gedinla ;i se constatA cI dintr-un total de 15 consilieri,

sunt prezenJi 13 (Antal Stefan, Ciota Marius losif, Dezsi Norbert, Firca; Cdtilin, Onef Comel, Goga Oana

Raluca, Kudor Csaba, Matig Horea Dorin, Matig Nicolae Sabin, Mereu Liviu, Simplicean Horea Dan

Szentandrasi Istvan, Szraga Zoltan), consilieri absenli (Achim Cdlin, Cord Teodor).

Dl. Secretar supune la vot Procesul Verbal al qedinlei din data de 25.09.2024 qi se aprobl in

unanimitate.

Dl. Secretal solicita scoaterea de pe ordinea de zi a proiectului de hotirAre nr.4 de pe ordinea de zi,

care se aprobd in unanimitate.

DI. Secretar solicitd intoducerea pe ordinea de zi a incd doui proiecte de hotirdre (proiect de

hotirAre privind aprobarea organizdrii ,,Zilelor Huedinului,, in perioada 19 - 24 decembrie 2024 qi alocarea

sumei de 100.000 lei pentru organizarea prograrrelor cu ocazia acestui eveniment, proiect de hotirAre

privind aprobarea organizdrii zilei de I Decernbrie ,, Ziua Nalionald a Rom6niei,, si premierea familiilor

care au implinit 50 de ani de cesdtorie h anul 2024, respectiv alocarea sumei de 10.000 lei pentru

desfEqurarea acestor activitdli.
D.na consilier Goga Oana Raluca intreabd daci festivitilile de depunere a coroanelor de flori de 1

decembrie se va face duminci.
Dl. Primar menlioneazd cdincb. nu s-au primit comunicdri cu privire la schimbarea datei organiz6rii

acestei festrivit[!i.
DI. consilier Matig Horea Dorin supune la vot ordinea de zi cu cele doul proiecte de hotir6re

introduse qi se aprobi in unanimitate. Menlioneazd ci proiectul de hot[r6re privind desemnarea

administratorilor provizorii la SC Salubriterm Serv SRL se va discuta la sfdr;itul Eedinfei, intrucdt necesiti

vot secret.

Dl. consilier Mati; Horea Dorin prezintd proiectul de hotdrdre avizat de comisia de specalitate

privind aprobarea devizului general la nivel PT pentru obiectivul de investilie ,,Renovare energetici a

GrSdinilei Prichindeii Veseli, Nr.2 din ora;ul Huedin";i aprobarea cheltuielilor neeligibile in valoare

totald de 741.352,42 lei, suportate din bugetLrl local al Oragului Huedin.

Dl. Secretar mentioneazi ci pentlu aprobare este nevoie de 8 voturi.

Dl. Consilier Kudor Csaba solicitd rnai multe detalii cu privire la contractul de finanlare.

D.na Boca Paula acordi detalii suplimentare menlionAnd cd nu se poate inilia un act adilional de

prelungire, decit cu 20 zile inainte de expirarea contractului.

Dl. consilier Ciota Marius menlioneazl ci din l9 ianuarie 2023 t.tu s-a reuqit si se ajungl la faza

licitaliei, iar contractul de servicii incheiat cu o firmi care nu a respectat termenul de realizare a lucrdrii,

lucrare receplionatdin 8.10.2024, aplic6ndu-se penalizdri pentru intarziere.

D.na Boca Paula mentioneaz6 cA s-a luat in considerare cursul de referint[ pentru euro.

Dl Primar mentrioneazA cd valoarea proiectului a fost subevaluatd gi alte UAT uri au avut aceia;i

problemS.

D.na consiliel Goga Oana Raluca menlioneazi ce situalia este Ia fel la toate primAriile.
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Dl. consilier MatiE Horea Dorin propune ca intrebdrile tehnice sd fie pregitite din timp, inainte de

gedinlA gi sd fie discutate cu, compartimentele de specialitate care pot aduce ciarificdri.
Dl. Consilier Szentandra5i lstvan intreabd daci existd un plan pentru aceste investilii privitor la

sumele alocate.

D.na consilier Goga Oana Raluca rnentioneaz6 cA este vorba despre un proiect energetic.

Dl. Primar acordb detalii suplimentare privitor la aprobarea bugetului gi resurse financiare.

Dl. consilier Szentandraqi Istvan intreab[ care este rezultatul acestor proiecte, respectiv daci se

economisegte energia gi rentabilitate au aceste proiecte.

Dl. Primar men{ioneazi cA aceste proiecte aduc o economie de cca.4\Yo, finan}area fiind frcutd de

Uniunea EuropeanI, proiecte care asigurd 95% din costuri iar 502 este contribulia local6, menlionAnd cd

pentru spital s-a accesat proiectul pe axa respectiv6, cofinan{drile apa4in6nd bugetului local la aceste

proiecte, conform posibilitatilor bugetare de a susline aceste proiecte.

D.na consilier Goga Oana Raluca menfioneaz6 cE bugetul nu ar fi avut banii necesari pentru

sus{inerea in totalitate a proiectului.

Dl. Primar men!ioneaze ce se fac toate eforturile pentru accesarea fondurilor europene, menliondnd

cI s-au alocat 15 miliarde lei.

D.na consilier Goga Oana Raluca apreciazi faptul c[ se incearcd sd se atragd fonduri europene.

Dl. consilier Matig Horea Dorin arati cd primdria acceseazf, fonduri europene.

Se supune la vot proiectul de hotirire si se aprobd cu 12 voturi pentru si o ab[inere dl. Szentandraqi

Istvan.

Dl. consilier Matiq Horea Dorin prezintd proiectul de hotdrire avizat de comisia de specialitate
privind aprobarea indicatorilor telrn ico-economici etapa DALI pentrLr obiectivul de investilie
"Modernizarea sistemului de iluminat public in olaqul Huedin,judetul Cluj".

Dl. Secretar menlioneazd, c6, pentru aprobare este nevoie de 8 voturi.
D[. consilier Ciota Marius Iosif men]ioneazi ci actualul sistem este tot cu leduri iar prin actualul

sistem se reduce consumul de energie gi se reduce puterea l6mpilor.

D.na Boca Paula menfioneazi c[ noul sistem nu este prevezut pentru E 60, ci doar pentru strdzile

din orag.

Dl. consilier Ciota Marius Iosif menlioneaza cI cei de la drumurile nationale au obligatia sd

semnalizeze;i sd lumineze trecerile de pietoni de pe drumurile nalionale, cu sisteme inteligente de iluminat
tip LED, prevederi cuprinse in Legea nr. 27 8/2022.

Dl. consilier Dezsi Norber men!ioneazd cd ledurile respective se schimbd doar pe arterele strdzilor
oragului gi nu pe drumurile nalionale rimdndnd care sunt de 70W iar pe strAzi r6men cele de 30W dotate cu

senzori de miEcare.

Dl. consilier Kudor Stefan considerd ca este un Iucru bun dacd se scad clieltuielile, trebuind si
remana prioritarA menlinerea siguran!ei circulaliei.

Dl. consilier Matig Horea Dorin soliciti sd se inlocuiascd documentalia respecivi - str. Stejarului cu
str. Pr. Dorel Pugcag.

Se supune la vot proiectul de hotdrAre qi se aprobi in unanimitate cu 13 voturi pentru.

Dl. consilier Matig Horea Dorin prezint[ proiectul de hotir6re avizat de comisia de specialitate
privind aprobarea documentajiei tehnico-economice, indicatorilor tehnici-economici, devizului general al
investiliei 9i cheltuielilor suportate din bugetul local in valoare de 821 100,00 lei (inclusiv TVA), pentru
obiectivul de investilie ,,Asfaltare drumuri gi strdzi in ora;ul Huedin, judelul Cluj" .

Dl. Secretar mentioneazi ci pentru aprobare este nevoie de 8 voturi.
Se supune la vot proiectul de hotir6re;i se aprobi in unanimitate cu 13 voturi pentru.
Dl. consilier Matiq Horea Dorin prezinti proiectul de hotdrdre avizat de comisia de specialitate

privind aprobarea organizdrii zilei de 1 Decembrie ,, Ziua Nalionald a Rom6niei,, gi premierea familiilor



I'

care au implinit 50 de ani de cdsEtorie in anlJ 2024, respectiv alocarea sumei de 10.000 lei pentru

desfi gurarea acestor activitd{i.

Dl. Secretar menlioneaza ca pentru aprobare este revoie de 8 voturi.

Dl. consilier Ciota Marius Iosif propune ca aceasti premiere a cuplurilor cu 50 ani de casatorie sa

se faca cu ocazia TArgului de Crdciun.

DI. Primar rlspunde d.lui Ciota Marius ci este vorba de l7 cupluri iar diferenta de 3 familii este

doar daci va fi cazul.

D.na director econornic men{ioneaza ca este vorba de premierea familiilor.

Dl. Primar mentioneaza ca aceste pren.rii se decemau cu oazia zilei pensionarilor, putandu-se face

premierea la Casa de Culturd.
Dl. Dezsi Norbert menlioneazi cd nu participd la discutarea Ei votarea proiectului de hotdrAre

Dl. consilier Matis Horea Dorin considera ca ar trebui sarbatorite si ziua de 6 Decembrie de

Sf6ntul Nicolae,
Se supune la vot proiectul de hotdr6re gi se aprobl in unanimitate cu l3 voturi pentru.

Dl. consilier Matig Horea Dorin prezintd proiectul de hot6rdre avlzat de comisia de specialitate

privind aprobarea organizlrii ,,Zilelor Huedinului,, in perioada 19 24 decembrie 2024 gi alocarea sumei

de 100.000 lei pentru organizarea programelor cu ocazia acestui eveniment.

Dl. Secretar menlioneazd c[ pentru aprobare este nevoie de 8 voturi.

D.na consilier Goga Oana Raluca propune sa fie scos din proiect initiativa cetatenilor, intrucat toata

lumea sustine organizarea targului, mentionand ca nu are nici o problemi cu persoanele respective.

DI.Primar rrenlioneaz6 cA acesti initiatori asigurE desfasurarea programului gi prezentarea solistilor

si artistilor care vor fi prezenti, prim6ria ocupAndu-se de crearea cadrului festiv al programului, mentiondnd

cd de Zilele Oragului, manifestdrile culturale erau asigurate din buget ceea ce nu este cazul acuma.

Dl. consilier Kudor Csaba men(ioneazd ca este de acord cu propunerea d.nei Goga Oana Raluca

mentionand ca organizarea se face de primarie.

Dl Primar mentioneaza cd acurna este o situat;e special6, insi anul viitor pregitirea organizirii

targului de Crlciun va incepe mult mai devrerre menliond.nd ci nu se pot cheltui banii alocali pentru

aceasti edilie, urmAnd cd la ulmitoarea edilie se vol contracta serviciile unei firme pentru organizarea

tArgului.

Dl. consilier Simplicean Horea Dan menlioneaza cd aceste persoane se implicd in organizarea

tArgului gi asiguri prezenla artigtilor gi soligtilor care vor sustine reprezentanlii.

Dl. consilier Ciota Marius Iosif menlioneazd ci se alocd 100.000 lei pentru activiteli culturale

pentru Zilele oragului.

Dl. Primar menlioneazd c6 zilele oragului trebuiau organizate in primivari, in perioada electorall qi

din aceastl cauzd au fost amdnate pentru o dat6 ulterioarS, fiind orgnaizate in luna decembrie al acestui an.

DL consilier Antal $tefan rnenlioneazI ca asocialiile respective se vor ocupa de program.

Dl. Ciorte Florin menlioneaza ca soligtii prezinta prestatiile gratuit si programul va fi transmis pe

frecare zi.

Dl. Primar mentioneaze cd SC Electric Line va asigura ilurninatul festiv in zond, inclusiv bransarea

energiei elctrice la cAsute, menlionAnd cd va fi schirrbat sistemul de iluminat festiv, urmand ca anul viitor

sa se otganizeze din timp acest targ, corrsiderdnd cd v6nzarile nu sunt sufieciete ca activitatea comerciali si
fie rentabili, aratand ca in acest an se pot filanta doar organizarea Zilelor Orasului qi Ziua National[.

DI. consilier Matis Horea Dorin rnerlioneaza cd trupele de teatru de la Liceul Teoretic O Goga vor

prezenta scurte reprezentalii, in cadrul Targului de Craciun fiind prezenli pdrinlii si bunicii copiiloq

consider6nd ci pe viitor ar trebui orgnaizate festivitati si pentru alte pretrieri.

Se supune la vot proiectul de hotirdre 9i se aprobd in unanimitate cu l3 voturi pentru
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Dl. Consilier Matig Horea Dorin prezintd proiectul de hotdrAre avizat de comisia de specialitate

privind aprobarea desemnarii a doi administratori PROVIZORII pentru intreprinderea publica Salubriterm

Serv S.R.L Huedin.

Dl.consilier Matis Horea mentioneaz[ ca este vorba despre vot secret.

Dl.consilier Simplicean Horea Dan face propuneri pentru cei doi administratori, in persoana d.nei

Mocan Alina Carmen qi Mizgaiu Rareg Tudor.

Dl. consilier Ciota Marius Iosif meniioneazl cA nu va face propuneri qi nu va participa la vot,

intrebAnd pe d.na administrator de ce gi-au dat dernisia cei doi administratori.

Dl. Gabor Dumitru mentioneaz6, c6, esle foafte ocupat gi nu mai poate pafticipa gi la gedintele CA
Salubriterm.

D.na consilier Goga Oana Raluca menlioneazd ci gi Mocan Alina este foarte ocupatd cu

reprezentirile Ei poate nu va face faji.

Dl. consilier Szraga Zoltan mentioneaze c5 Salubriterm trebuia si. anunte Policlinica ca nu va fi
caldurd, menlionAnd ca este foarte frig qi pentru pacienli, fiind problemi gi cu instalafia de api si cea

electricd, folosindu-se radiatoare electrice pentru cildurl, considerand cI trebui anun{at din timp lipsa

agentului termic.

D.na consilier Goga Oana Raluca considera ca toate institutiile trebuiau bransate la gaz.

D.na Alina Pagca mentioneaza ca a fost dezafectata centrala veche gi urmeazi s[ fie instalatd noua

centrala considerand cA, cat se poate de repede centrala nouA.

Dl. Primar mentioneaza ca au fost achizi(ionate cele 5 centrale la ANL si a inceput montarea

acestora, solicitandu-se suplimentarea echipei care lucreazl acolo.

D1. consilier Kudor Csaba considera ca s-a intarziat prea mult din primivari.

Dl. consilier Ciota Marius Iosif mentioneaza ci s-a intarziat si anterior cand a fost avariald la
conducta principala a relelei lermice.

In urma votului secret exprimat privind desemanrea celor doi adrninistratori, cele doul propLrneri

au intrunit nr. de voturi.

D.na consilier Goga Oana Raluca prezint[ Procesul Verbal al comisiei de vot secret, menliondnd

ci dl. Mizgaiu Rareg Tudor a oblinut un numAr de I I voturi, d.na Mocan Alina Carmen a oblinut 9, ar6tAnd

cd dl. Ciota Marius nu a participat la vot, votand 12 consilieri.

Nemaifiind alte probleme de discutat qedinla se declar[ inchisd, drept pentru ce s-a incheiat
prezentul proces verbal.

Secretar General UAT,
Cozea Dan
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Preqedilte de qcdinti.


